

HUMAN RIGHTS ADJUDICATION PANEL

IN THE MATTER OF: A complaint by Leo Madayag & Samson Felix v. Capitol Steel Corporation, alleging a breach of section 14 of *The Human Rights Code*;

AND IN THE MATTER OF: *The Human Rights Code*, C.C.S.M., Chapter H175, as amended

NOTICE OF PUBLIC HEARING

TAKE NOTICE that there will be a hearing of the Respondent's motion to terminate proceedings pursuant to section 37.1 of *The Human Rights Code*, on December 21, 2021 via Zoom. The hearing will commence at 10am.

Due to the COVID-19 pandemic, measures have been implemented for participants to attend the hearing remotely. Members of the public who wish to attend the hearing can contact the Manitoba Human Rights Commission via email at hrc@gov.mb.ca or telephone (204) 945-3007 to request log-in information.

Gary M. Sarcida
Adjudicator

TRIBUNAL D'ARBITRAGE DES DROITS DE LA PERSONNE

DANS L'AFFAIRE D' : Une plainte par Leo Madayag et Samson Felix contre Capitol Steel Corporation alléguant un manquement à l'article 14 du *Code des droits de la personne*;

ET RELATIVEMENT AU : *Code des droits de la personne*, C.P.L.M. c. H175, tel que modifié.

AVIS D'AUDIENCE

SACHEZ qu'il y aura une audience de la requête du défendeur pour mettre fin à l'arbitrage en vertu de l'article 37.1 du *Code des droits de la personne*, le 21 décembre, 2021, via zoom. L'audience commencera à 10h.

En raison de la pandémie COVID-19, des mesures ont été mises en place pour les participants qui peuvent assister à l'audience à distance. Veuillez consulter le site www.manitobahumanrights.ca ou contacter la Commission au (204) 945-3007 ou hrc@gov.mb.ca pour plus d'informations, notamment sur la manière d'assister à l'audience.

Gary M. Sarcida

Arbitre